

快易通 x 日本豐田汽車租用優惠

想自由自在地欣賞日本的優美景色，盡享自駕遊的樂趣？快易通會員於指定日本豐田汽車租用網站租用汽車，即享以下優惠：

- 關西機場取車：9折[#]
- 日本其他分店取車：95折[#]

如何租用?

	<p>1. 登入 指定日本豐田汽車租用網站，在預訂時選擇以下折扣類型及編號，並必需於「聯絡人姓名」一欄輸入你的英文全名及你的Autotoll會員號碼尾6位數字。例如：Chan Dai Man (Autotoll123456)，方可享有是次優惠。[^]</p>	
	<p>關西機場取車：9折 折扣類型：Autotoll10 會員/咭編號：028TV018</p>	<p>日本其他分店取車：95折 折扣類型：Autotoll5 會員/咭編號：018TT305</p>
	<p>2. 豐田汽車即時處理申請及確認可租出之車輛。</p>	
<p>3. 快易通會員收到電郵通知後，付款並經確認，即可於指定時間及地點取車。</p>		

[^]若忘記會員號碼，可致電快易通客戶服務熱線2627 8888。

條款及細則：

1. 優惠有效期至2019年3月7日。
2. 優惠不適用於P1、W1、HV1及SP1型號車輛。只接受門市付款之分店。詳情請向商戶查詢。
3. 優惠僅適用於透過 www.rentacar-jp.com/lang_hk進行的預約。
4. 優惠資料如有更改，恕不另行通知。
5. 如有任何異議，快易通有限公司和日本豐田汽車租用保留最終決定權。

仲未申請快易通？快d掃描二維碼申請啦！




goo.gl/zM5W2T

Autotoll x Toyota Rent A Car Service Promotion

Want to enjoy the fabulous views and the driving experience of Japan? Autotoll members can make your reservation at TOYOTA Rent-A-Car website to enjoy the below offer:

- Car pick-up at Kansai International Airport – 10% off[#]
- Car pick-up at other shops in Japan – 5% off[#]

How to Rent?

	<p>1. Customer can fill in related rental information at designated Toyota Rent A Car Japan website. Please select and fill in the below discount type and membership/card number, member MUST fill in the last 6-digit of Autotoll account number, together with your FULL Name in the “Contact Person Name” field to enjoy the offer. e.g. Chan Dai Man (Autotoll123456)[^]</p>	
	<p>Car pick-up at Kansai International Airport : 10% off</p> <p>Discount type: Autotoll10 Membership/Card Number: 028TV018</p>	<p>Car pick-up at other shops in Japan – 5% off</p> <p>Discount type: Autotoll5 Membership/Card Number: 018TT305</p>
	<p>2. TOYOTA will process application and confirm vehicle availability at once</p>	
<p>3. Customer can settle payment upon receipt of email notification. Pick up the car at designated time & location once payment is confirmed.</p>		

[^]If you forgot the account number, please contact Autotoll Customer Service Hotline at 2627 8888.

Terms and Conditions

1. Promotion period is from now till 7 March 2019.
2. Offer is not applicable to car models of P1, W1, HV1 and SP1, and the shops which only accept direct payment. Please contact the merchant for details.
3. Offer is available for booking with www.rentacar-jp.com/lang_en only.
4. Merchant reserve the right to amend the terms & conditions at any time without notice.
5. Autotoll Limited and TOYOTA Rent-A-Car in Japan reserve the right of final decision in case of any disputes.

Scan QR code to apply Autotoll new tag account!



goo.gl/zM5W2T